
Baneudvalgsmøde 14. juni 2017 kl. 16.45 

 

Deltagere: Pia Søby, Leni Larsen, Ulrik Sørensen, Jan Lauridsen og Jesper Lorentzen 

 

 

 

Følgende emner blev behandlet: 

 

• Ulrik orienterede om banen, som står flot, og der er endelig tid til at rette ”småting” 

og at kæle mere om detaljerne. Der er nye teesteds skilte på vej. Skiltene skal males 

og nye ”hulkort” skal monteres.  

• Danmarksturneringen står for døren og greens bliver tromlet torsdag og lørdag. 

• Der er blevet forespurgt, om der ikke kan klippes tættere på herre tee på par 5 

hullerne. Gerne max. 90-100 meter, idet det til tider kan være svært at nå fairway i 

første slag. Det blev bemærket, at det jo er tilladt at spille fra rød tee og modtage 

scorekort til det formål. Leni vil tage spørgsmålet op på et ”seniorbestyrelsesmøde”. 

• Bunkeren på hul 5 har det ikke godt, og vil blive reetableret til efteråret. Generelt 

har vore bunkers det dårligt, så en plan for 2018 vil være påkrævet. I 2017 har vi 

haft økonomi til dræn men ikke til bunkers! 

• Generelle baneændringer: Eventuelle generelle baneændringer m.h.t. bunkers, 

beplantning m.m. skal afvente en dialog med en prof ud i baner jf. Bestyrelsen. 

Baneudvalget genoptager arbejdet med ”nye vinkler til banen”. Udvalget holdning 

er, at en bane ikke må gå i stå, når talen falder på design, udtryk og muligheder. 

• Hul 10 bliver om kort tid renoveret a la hul 1. 

• Sommerferien og mandskab kombineret med ønsket om gode greens er svær 

cocktail! Ulrik er dog bedre rustet end sidste år – mere mandskab og bedre 

planlægning. Men husk nu: Sommerferie gælder også for greenkeepere!! 

• Eventuelt: Der arbejdes på ”nærmest flaget-kasser”. Inspiration søges. 

• Næste udvalgsmøde bliver den 30. august kl. 16.45.  

 

 

 

Baneudvalget 

Jesper Lorentzen        

 

 

 

 


